

# HILTI

## EMBRACING THE YEAR OF THE SNAKE

### 金蛇送福，有蛇有得

从3/2/2025至28/2/2025，于官网 ([www.hilti.com.my](http://www.hilti.com.my)) 下单 / 确认电子报价单即可获得新春礼品。

From 3/2/2025 - 28/2/2025, place your orders online ([www.hilti.com.my](http://www.hilti.com.my)) or confirm your quotation digitally to obtain Chinese New Year gifts. 需符合条款 Terms and conditions apply

网上订购数额 (MYR)

Online purchase amount (MYR)

\*Exclude tax and delivery charges

优惠/礼品

Exclusive / Gifts

> MYR 7,000 - MYR 11,999

充电宝  
Power Bank x 1



> MYR 12,000

充电宝  
Power Bank x 1



雷射测距仪  
Laser Meter PD-S x 1



#### TERMS AND CONDITIONS



**优惠日期: 2025年2月3日 (上午8点) 至 2025年2月28日 (下午5点)**  
Promotion date: 3<sup>rd</sup> February 2025 (8am Malaysia time) to 28<sup>th</sup> February 2025 (5pm Malaysia time)



**开单 / 送货日期: 2025年2月3日 (上午8点) 至 2025年3月31日 (下午5点)**  
Billing and delivery date: 3<sup>rd</sup> February 2025 (8am Malaysia time) to 31<sup>st</sup> March 2025 (5pm Malaysia time)



**凡超过2025年2月28日还未确认/送货的订单将不会获得新春礼品**  
All unbilled orders after 28<sup>th</sup> February 2025 (5pm Malaysia time) shall automatically be disqualified



**新春优惠和礼品仅限于网上订购的订单以及利用电子确定报价单**  
Chinese New Year gifts are applicable for orders through the Hilti website and confirmation of quotation digitally



**喜利得保留随时更改或取消优惠的权力，恕不另行通知，请联系您的销售专员或客服热线以了解详情**  
Hilti Malaysia reserves the right to change or cancel promotions at any time without prior notice. Please contact our Account Manager or Customer Service hotline for more details.



**赢取新春礼品的订单数额资格是依据网上订购的一张采购订单的数额**  
The qualifying order amount is based on a single purchase order (PO) made through the Hilti website.



**此新春优惠不能与其他优惠或促销同时使用，例如购买示范机或以旧换新将不会获得新春礼品**  
The Chinese New Year campaign is not applicable for demo tool or trade in tool.



**免费新春礼品视库存情况而定，送完即止**  
Chinese New Year gifts are based on stock availability, while stocks last.



**每家公司仅限兑换五 (5) 套新春礼品 - 最多五 (5) 份采购订单。合并两张或更多订单来达到订单数额将不被受理**  
Each company is limited to redeem five (5) sets of Chinese New Year gifts - Maximum of five (5) purchase orders. Combining two or more purchase order to achieve the qualifying amount will not be entertained.



**客户必须下单超过所需金额才能新春礼品，总数额不包括税费和运费。例如，所有订单的最低金额应为 RM7000 不包括税费和运费**  
To be eligible for the gift, the total purchase amount should meet the requirement without including tax and delivery charges. E.g. All orders should be minimum RM7,000.00 without inclusion of tax and delivery charges.



**现金客户必须通过Hilti Online下单，并使用信用卡支付才享有新春礼品**  
Cash sales customers must place their orders through Hilti Online and use a credit card for payment to be eligible for the Chinese New Year gifts.







从3/2/20205 至 28/2/2025, 于官网 ([www.hilti.com.my](http://www.hilti.com.my)) 下单 / 确认电子报价单即可获得新春礼品。  
From 3/2/20205 - 28/2/2025 , place your orders online ([www.hilti.com.my](http://www.hilti.com.my)) or confirm your quotation digitally to obtain Chinese New Year gifts.  
需符合条规 Terms and conditions apply

**Drilling Combo**

**TE 3-CL Combo**




Buy 2 Get 40% off For 2nd Tool  
Buy 3 Free 1

Combo # 3958032  
Combo # 3958593

**Grinding Combo**

**AG 100-8D Combo  
AG 100-8S Combo**




Buy 4 Free 1 (AG 100-8D)  
Buy 4 Free 1 (AG 100-8S)

Combo # 3956835  
Combo # 3956836

**Demolition Combo**

**TE 500-X Combo**




Buy 2 Get 50% off For 2nd Tool

Combo # 3959868

**Measuring Combo**

**PM 2-LG Combo**



Buy 2 Get 50% off For 2nd Tool

Combo # 3959867



**1. Log in or Create Your Account**

Log in to your Hilti account. Don't have an account? No worries, it only takes a few minutes to create one.



**2. Search item & Add to cart**

**Option 1:** Browse through our catalog and choose the eligible products you want to order and select check out.








**Option 2:** Use the search bar to enter the item number (e.g., 3958032) and locate the specific product.



**3. Proceed to Checkout:**

When you're ready, click on the "Checkout" button to complete your purchase.

**TERMS AND CONDITIONS**

-  **优惠日期: 2025年2月3日 (上午8点) 至 2025年2月28日 (下午5点)**  
Promotion date: 3<sup>rd</sup> February 2025 (8am Malaysia time) to 28<sup>th</sup> February 2025 (5pm Malaysia time)
-  **开单 / 送货日期: 2025年2月3日 (上午8点) 至 2025年3月31日 (下午5点)**  
Billing and delivery date: 3<sup>rd</sup> February 2025 (8am Malaysia time) to 31<sup>st</sup> March 2025 (5pm Malaysia time)
-  **新春优惠和礼品仅限于网上订购的订单以及利用电子确定报价单**  
Chinese New Year gifts are applicable for orders through Hilti website and confirmation of quotation digitally.
-  **在促销期间, 每位客户的订单数量不限**  
No limit orders per customer as long as order during the promotion period.
-  **此新春优惠活动不能与其他优惠或促销同时使用, 例如购买示范机或以旧换新将不会获得新春礼品**  
The Chinese New Year campaign is not applicable for demo tool or trade in tool.
-  **现金客户必须通过Hilti Online下单, 并使用信用卡支付才享有新春礼盒**  
Cash sales customers must place their orders through Hilti Online and use a credit card for payment to be eligible for the Chinese New Year gifts.
-  **喜利得保留随时更改或取消优惠的权力, 恕不另行通知, 请联系您的销售专员或客服热线以了解详情**  
Hilti Malaysia reserve the right to change or cancel promotions at any time without prior notice, please contact our Account Manager or Customer Service hotline for more details.

